



QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 002

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada RFP # ISED197835. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada DS #ISED197835. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DP DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

****Version française ci-dessous****

Question No. 2:

Please refer to RT6: *The Bidder should demonstrate that the proposed resource(s) has a SAP R/3 or ERP Certification.* Many consultants are certified in some of the latest versions of SAP ERP. Based on this information, would the Crown please accept an SAP S/4HANA for Financial Accounting Associates (SAP S/4HANA 1809) certification to score full points on the RT6 rated requirement?

Answer No. 2:

Yes, S/4HANA certifications will be accepted in the evaluation of the rated technical requirement 6 (RT6).

*****English Version Above*****

Question No. 2:

Veillez référer à TC6 : *Le soumissionnaire doit démontrer que chaque ressource proposée possède une certification SAP R/3 ou ERP.* De nombreux consultants sont certifiés dans certaines des dernières versions de SAP ERP. Sur la base de ces informations, la Couronne accepterait-elle une certification SAP S / 4HANA pour Associés en comptabilité financière (SAP S / 4HANA 1809) pour obtenir tous les points de l'exigence cotée TC6?

Réponse No. 2:

Oui, les certifications S/4HANA seront acceptées pour l'évaluation du critère technique coté 6 (TC6).